
8

چهارشنبه

1400
دی

تاریخ 

2

سال
بیستوهفتم

3259
 

  

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 

   

 
 

    

 

 
  

 
 

 

   
 

 

    
 

 
  

 
 

  
  

 

 

 

 5873 - 8002

0101455837001071 - 32344771
071 - 32344772

071 - 42229246

ISSN : 5873 - 8002

شماره

صفحه

روزنامه

به گزارش تابناک، حجت الاسلام والمسلمین مهدی ابوطالبی، استاد گروه تاریخ اندیشه معاصر موسسه امام خمینی )ره(، یکی از شاگردان آیت الله 
مصباح یزدی در اظهاراتی اقدام به هزینه و فایده درباره ریزش ها و رویش های انقلاب اسلامی و روحانیت و حوزه های علمیه کرد و نتیجه گرفت که 
شاید ما به خاطر جمهوری اسلامی تا ده میلیون نفر را از دست داده باشیم؛ اما فقط بر اثر انقلاب اسلامی و به دست فارغ التحصیلان جامعه المصطفی 
۵۰ میلیون نفر در دنیا شیعه شده اند. مهدی ابوطالبی استاد گروه تاریخ اندیشه معاصر موسسه امام خمینی همچنین مدعی شده است: »به نظر من نفوذ 

و محبوبیت روحانیت بعد از انقلاب خیلی بیشتر است.«

مدیرکل جدید آموزش پرورش فارس:

تدوین برش استانی نقشه مهندسی 
فرهنگی کشور در فارس

دوازدهمین نمایشگاه بین المللی و تخصصی مصالح، تجهیزات و فناوری های 
ساختمان، دهمین نمایشگاه تخصصی درب، پنجره و صنایع وابسته و ششمین 
نمایشگاه بین المللی و تخصصی آسانسور، پله برقی، بالابر و تجهیزات وابسته 
به همراه هجدهمین نمایشگاه بین المللی و تخصصی تأسیسات و تجهیزات 
سرمایش و گرمایش با حضور جمعی از مسئولان استان و برترین فعالان و 
تولیدکنندگان در محل دایمی نمایشگاه های بین المللی استان فارس شروع 

به کار کرد.
نمایشگاه های  شرکت  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
بین المللی  نمایشگاه های  شرکت  مدیرعامل  فرهادی  علی  فارس  بین المللی 
و  ساختمان  صنعت  گفت:  نمایشگاه  این  گشایش  آیین  در  فارس 
ساختمان سازی به عنوان یکی از صنایع مهم و قابل پیشرفت دنیا محسوب 
و  تولیدی  فعالیت های  از  کاملی  زنجیره  گرفتن  بر  در  با  که  می شود 
تجاری، سرمایه گذاران بسیاری را در مراحل مختلف از تولید انواع مصالح 
این  برگزاری  و  به خود جذب می کند  تا ساخت وساز و فروش ساختمان 
نمایشگاه ها می تواند علاوه بر معرفی قابلیت ها و توانمندی ها، سهم عظیمی 

در گسترش و رونق بازار و اشتغالزایی داشته باشد.
دستورالعمل های  کامل  رعایت  با  نمایشگاه  این  اینکه  اعلام  با  فرهادی 
و  فعالان  کارشناسان،  بازدید  ویژه  اجتماعی  فاصله گذاری  و  بهداشتی 

متخصصان این حوزه برنامه ریزی شده و با هدف حمایت از تولیدکنندگان 
افزود: در راستای اجرای طرح هوشمند مدیریت  داخلی برگزار می گردد، 
کرونا بازدید از این نمایشگاه ها فقط برای افرادی که واکسن کرونا زده 
باشند میسر بوده و کد ملی افراد در هنگام ورود به سالن ها از سامانه وزارت 

بهداشت، درمان و آموزش پزشکی کشور استعلام می شود.
هزار   8 مساحت  به  نرگس  و  حافظ  سالن  دو  اختصاص  از  همچنین  وی 
مترمربع به مشارکت کنندگان نمایشگاه مصالح ساختمانی، آسانسور و درب 
انواع  فعال در زمینه  تولیدکننده و  و پنجره خبر داد و گفت: 6۵ شرکت 
پنجره،  آپارتمانی، درب و  بلوک، درب های ضد سرقت و  و  تیرچه  بتن، 
تهران،  فارس،  جمله  از  کشور  نقاط  سراسر  از  پله برقی  بالابر،  آسانسور، 
خراسان رضوی، خوزستان، اصفهان، گلستان، کرمان، یزد و البرز در این 

رویداد حضور دارند.
با  شرکت   2۵ افزود:  همچنین  فارس  بین المللی  نمایشگاه های  مدیرعامل 
زمینه فعالیت تولید انواع دستگاه های تهویه، عایق های حرارتی و برودتی، 
دیگ های بخارآب گرم و سرد، رادیاتور، چیلر، لوله و اتصالات، دستگاه های 
تصفیه آب، فن کوئل و برج های خنک کننده در دو سالن بهار و سرو به 
مازندران،  اصفهان،  تهران،  فارس،  استان های  از  مترمربع  هزار   4 مساحت 
و  تأسیسات  نمایشگاه  در  حضور  با  رضوی  خراسان  و  شرقی  آذربایجان 
تجهیزات سرمایش و گرمایش به ارائه آخرین محصولات و خدمات خود 

می پردازند.
صرفاً  نمایشگاه  این  سالن های  به  ورود  که  این  به  اشاره  ضمن  فرهادی 
گفت:  است  امکانپذیر  الکترونیکی  بلیت  و  واکسن  کارت  ارائه  با 
 بازدیدکنندگان می توانند جهت بازدید از این نمایشگاه با مراجعه به وبسایت
www.farsfair.ir بلیت رایگان خود را تهیه و تا روز جمعه مورخ 1۰ دی ماه 
14۰۰ همه روزه از ساعت 16 تا 21 به محل دایمی نمایشگاه های بین المللی 

فارس مراجعه نمایند.

مذاکرات شهردار و شورای شهر صدرا با شرکت سازنده اتوبوس های برقی 
جهت به کارگیری انرژی های پاک در حمل و نقل عمومی صورت گرفت.
به گزارش  روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی و اطلاع رسانی شهرداری 
صدرا  پرنیان شهردار صدرا به همراه روح الله شجاعیان عضو شورای اسلامی 
توسعه  جهت  در  برقی  اتوبوس های  سازنده  شرکت  مدیران  با  شهر صدرا 

ناوگان حمل و نقل عمومی جلسه برگزار کردند.
 بهزاد پرنیان شهردار صدرا گفت: همجواری شهر صدرا با کلانشهر شیراز 
باعث شده است بسیاری از افرادی که محل کارشان در شیراز است در صدرا 
زندگی کنند و به دلیل قیمت های مناسب مسکن و اجاره های کم نسبت به 
شیراز، بسیاری ترجیح می دهند که در این شهر سکونت داشته باشند و همین 
موضوع باعث شده است تردد بین شیراز و صدرا بسیار بالا باشد، از این رو 
شهرداری صدرا طی دو سال گذشته تلاش کرد ناوگان حمل و نقل عمومی 
را باز طراحی و نوسازی کند و اقدام نخست قرارداد با شرکت های خصوصی 
را از دستور کار خارج کرد و شهرداری با خرید 11 دستگاه اتوبوس جدید، 
بیست و یک دستگاه مینی بوس و واگذاری تاکسی به متقاضیان تلاش کرد 
تا خدمات خوبی به شهروندان ارائه دهد که خوشبختانه این تلاش ها رضایت 

نسبی شهروندان را در پی داشته است.
وی افزود: با تکمیل و ساخت مسکن مهر، طرح مسکن ملی و طرح جشن 
مسکن تعداد زیادی مسکن در شهر صدرا ساخته خواهد شد و این موضوع 
باعث می شود جمعیت صدرا تا ۵ سال آینده به ۵۰۰ هزار نفر افزایش یابد و 
این جمعیت بالا نیازمند ناوگان حمل و نقل عمومی مطمئن و سریع است در 
همین راستا با پیشنهاد شورای  شهر، برنامه های خوبی برای توسعه ناوگان 
حمل و نقل از جمله استفاده از اتوبوس های برقی در دستور کار قرار گرفته 
تولیدکننده  شرکت  مدیران  با  امروز  شد:  خاطرنشان  صدرا  شهردار  است. 
داشت  پی  در  هم  مثبتی  نتایج  که  شد  برگزار  جلسه ای  برقی  اتوبوس های 
و امیدواریم همگام با کلانشهرهای بزرگی همچون تهران، کرج و شیراز 

بتوان ناوگان حمل و نقل عمومی را توسعه دهیم. پرنیان گفت استفاده از 
اتوبوس های برقی ضمن کمک به پاکیزگی هوا استهلاک کمتری نیز دارند 
درازمدت  در  موارد  این  که  می شود  مصرف  نیز  کمتری  بسیار  انرژی  و 
تأثیر بسیار بالایی بر سلامت شهر و شهروندان خواهد گذاشت و این جلسه 
شروع یک اقدام بزرگ است که در صورت مهیا شدن شرایط می توانیم از 

اتوبوس های برقی در شهر صدرا بهره مند گردیم.
استفاده  نیز گفت:  روح الله شجاعیان رئیس کمیسیون حقوقی شورای شهر 
پاسخگو  را  مردم  امروز  نیازهای  نمی تواند  نقل  و  حمل  قدیمی  روش های 
روش های  با  تا  است  گرفته  تصمیم  صدرا  شهر  شورای  رو  این  از  باشد، 
پیگیری ساخت  در کنار  و  دهد  توسعه  را  نقل عمومی  و  گوناگون حمل 
مترو، استفاده از اتوبوس های انرژی پاک هم یکی از مناسب ترین گزینه ها 

است.
بهترین  بتوانیم  تا  داده ایم  انجام  فراوانی  تحقیقات  تاکنون  افزود:  شجاعیان 
تصمیم را بگیریم که شهروندان از آن رضایت داشته باشند، به همین منظور 
و  داشته ایم  جلساتی  فراوانی  دانش بنیان  و شرکت های  افراد صاحب نظر  با 
امیدواریم با همکاری مجموعه شورا و شهردار بتوانیم تصمیمات خوبی برای 
ناوگان حمل و نقل عمومی صدرا گرفته شود و از آنجایی که شورای شهر 
استفاده از انرژی های پاک در حمل و نقل عمومی را در برنامه خود دارد، 

استفاده از اتوبوس های برقی می تواند گزینه خوبی باشد.

طبق گفته مسئولان، در طرح آزمایشی جدید این موضوع در حال بررسی 
است که اگر خانواده ای قبلًا سهمیه بنزین 6۰ لیتر داشته و الان کمتر شده، 

با تمهیداتی این میزان سهمیه برای آن خانواده حفظ شود.
که صاحب  افرادی  از  دسته  آن  به  است  مصمم  دولت  ایسنا،  گزارش  به 
بدهد.  یارانه  مانده اند،  بی بهره  بنزین  یارانه  از  تاکنون  و  نیستند  خودرو 
درحقیقت دولت قصد دارد که بنزین را به صورت عادلانه بین همه مردم 

توزیع کند و همه هموطنان از این نعمت بهره مند شوند.
افزایش  قصد  سیزدهم  دولت  کرده  تأکید  که  نفت  وزیر  اظهارات  طبق 
قیمت بنزین را ندارد، اقدامات کارشناسی این طرح در دست انجام بوده و 
قرار است در ابتدا این طرح در جزایر کیش و قشم به صورت پایلوت  و 

آزمایشی اجرا و پس از آن نیز در سراسر کشور اجرا شود.
بر این اساس، هیچ افزایش قیمتی در کار نیست و تمام مردم چه کسانی که 
صاحب خودرو هستند و چه کسانی که خودرو ندارند، بر حسب کارت ملی 
و با شرط اینکه یک سال در ایران اقامت داشته باشند، در ابتدای این طرح، 
ماهانه 1۵ لیتر بنزین 1۵۰۰ تومانی به آنها تعلق می گیرد و دریافت کنندگان 
از بخش ریالی آن  اعتباری  به صورت  یا  استفاده کرده و  می توانند آن را 

استفاده کنند.
جواد اوجی همچنین در پاسخ به این سؤال که آیا این طرح برای دولت 
از  مردم  همه  طرح  این  در  است  قرار  که  است  گفته  ندارد،  مالی  بار 
برای دولت هزینه  استفاده کنند و جزو طرح هایی است که  بنزین  یارانه 

جلیل  دیگر  سوی  از  شد.  خواهند  بهره مند  مردم  همه  درنهایت  ولی  دارد 
خودرو  هر  جای  به  فرد  هر  به  بنزین  تخصیص  طرح  درباره  هم  سالاری 
این  دولت  اقتصادی  هماهنگی  ستاد  مصوبه  اساس  بر  است:  کرده  اظهار 
خواهد  انجام  کیش  در  جایگاه  سه  در  آزمایشی  صورت  به  ابتدا   طرح 

شد.
اینکه  بیان  با  نفتی،  فراورده های  پخش  و  پالایش  ملی  مدیرعامل شرکت 
قبل از ارائه طرح جدید عرض می کنم که ذخیره بنزین سهمیه ای که در 
کارت سوخت خودروها و موتورسیکلت ها وجود دارد، حفظ خواهد شد و 
مردم از این بابت نگرانی نداشته باشند، گفت: طبق این طرح سهمیه بنزین 
خودروهای عمومی تغییر نخواهد کرد و به جای واریز به کارت سوخت، به 
حساب بانکی صاحب آن خودرو واریز می شود. برای خودروهای شخصی 
سهمیه ای معادل 1۵ لیتر به ازای هر فرد به حساب سرپرست خانواده واریز 
کارت  سهمیه  فروش  و  خرید  امکان  طرح  این  در  اساس  این  می شود.بر 
وجود خواهد داشت. همچنین این موضوع به گفته سالاری در حال بررسی 
بنزین 6۰  قبلًا سهمیه  اگر خانواده ای  بتوانیم در طرح آزمایشی  است که 
لیتر داشته و الان کمتر شده، با تمهیداتی این سهمیه 6۰ لیتر را برای آن 

خانواده حفظ کنیم.
که  است  شده  پیش بینی  بنزین  مبادله  سامانه  یک  طرح  این  در  همچنین 
افرادی که خودرو ندارند، می توانند سهمیه خود را به سایر افراد بفروشند و 

در واقع سهمیه خود را نقد کنند.

نامشروع  اموال  بازگشت  قانون 
پیش،  سال   2 حدود  که  مسئولان 
با  و  خوبی  به  اگر  شده  تصویب 
اموال  و  شود  اجرا  کامل  فراگیری 
این  قول  به  که  مسئولان  نامشروع 
هزار   3۰۰ حدود  مجلس،  نماینده 
میلیارد تومان است، به خزانه کشور 

برگردد چند فایده مهم دارد:
1-برای بقیه مسئولان درس عبرتی 
به  طریق  این  از  اگر  که  می شود 
از  بالاخره  برسند،  اموالی  و  مال 
آنها گرفته خواهد شد و لذا جلوی 
چپاول های بعدی را خواهد گرفت.

و  ملت  حقوق  به  که  فردی  2-هر 
باید  کند،  درازی  دست  بیت المال 
عدالت  و  شود  تنبیه  و  مجازات 
که  مسئولانی  که  می کند  حکم 
بوده اند و خیانت  نظام  اعتماد   مورد 
سخت تر  و  شدیدتر  کرده اند، 

مجازات شوند.
3-طبق اعلام مسئولان، بودجه سال 
تومان  میلیارد  هزار   31۰ آینده 
هزار   3۰۰ اگر  که  دارد  کسری 
اموال  بازگشت  از  تومان  میلیارد 
شود،  کشور  خزانه  عاید  مسئولان 

شد  خواهد  بودجه  کسری  جبران 
و دولت مجبور نخواهد بود که آن 
از مردم وصول  را به طرق مختلف 
کند و فشار مالیاتی و افزایش قیمت 
افزایش  جمله  از  انرژی  حامل های 
دیگر،  طرق  سایر  و  بنزین  قیمت 

مورد نیاز نخواهد بود.
تا  مسئولان،  به  مردم  4-اعتماد 
عمومی  تجدیدنظر  مورد  اندازه ای 
قرار خواهد گرفت. فراموش نکنیم 
سرمایه  بزرگترین  ملی  اعتماد  که 

حکومت هاست.
نامشروع  اموال  شک  ۵-بدون 
سست  بدبینی،  باعث  مسئولان 
مردم  به  اعتقادات و خسارت  شدن 
می شود و با برگشت آنها به خزانه 
راستا  این  در  مثبتی  قدم  کشور، 

برداشته خواهد شد.
مسئولان  به  مسئولیت  6-سپردن 
به  امانت  سپردن  رده ای،  هر  در 
به  ورود  شرط  امانتداری  آنهاست. 
و  است  آن  استمرار  و  مسئولیت 
لذا کسانی که به این امانت خیانت 
هیچ  در  هیچگاه  نباید  می کنند 

مسئولیتی ایفای نقش کنند.

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

دوباره  طرح  تابناک؛  گزارش  به 
با  معتاد  نماینده  حضور  موضوع 
هشتم  دوره  در  تزریقی  اعتیاد 
سلیمی،  علیرضا  توسط  مجلس 
یازدهم  مجلس  هیئت رئیسه  عضو 
با  دستخط  تلویزیونی  برنامه  در 
شده  رو  روبه  جدیدی  واکنش های 
جاری  سال  ماه  مهر  سلیمی  است. 
نیز در گفت وگویی با فارس به این 
مسئله اشاره کرده و آن را دلیلی بر 
انتخابات  قوانین  در  بازنگری  لزوم 
رفتار  بر  نظارت  قانون  و  مجلس 

نمایندگان خوانده بود.  
ادوار  نماینده  ابطحی،  جواد  سید 
مجلس درباره اظهارات تازه علیرضا 
معتاد  یک  حضور  درباره  سلیمی 
تزریقی در بین نماینده دوره هشتم 
گفت: متأسفانه این مورد در مجلس 
هشتم حضور داشت و نمایندگان نیز 
را  موضوع  و  می شناختند  را  ایشان 

می دانستند. 
مجلس  حراست  داد:  ادامه  وی 
مجلس،  ساختمان  دستشویی  در 
نیز  را  ایشان  تزریق  سرنگ های 
پیدا کرده بود و از طریق حراست، 
هیئت  و  هیئت رئیسه  به  مسئله 
نظارت بر رفتار نمایندگان نیز اطلاع 

داده شده بود. 
نماینده ادوار مجلس درباره موضوع 
نیز  اعتیاد  با  نماینده  این  درگیری 
تأکید کرد: اعتیاد ایشان از قبل از 
دوره  در  اما  بود؛  مجلس  به  ورود 
و  شد  تشدید  مجلس  در  نمایندگی 
با  من  رسید.  تزریق  به  خوردن  از 
ایشان گفت:  ایشان صحبت کردم. 
ما خانوادگی بیش از 4۵ سال عمر 
این  ارزش  زندگی  و  نمی کنیم 
حرف ها را ندارد! این هم جوابی بود 

که به من داد. عضو جبهه پایداری 
این  کرد:  تصریح  اسلامی  انقلاب 
طور  همان  و  نیست  خوب  اوضاع 
که آقای سلیمی گفت برای استخدام 
هر کسی در هر جایی تست اعتیاد 
مجلس  کاندیدای  از  اما  می گیرند؛ 

تست نمی گیرند.
وی با تأکید بر این که با این موارد 
سؤال  زیر  را  مجلس  شاکله  نباید 
ببرد، گفت: کلیات مجلس را نباید 
زیر سؤال برد. اکثر نمایندگان پاک 
هم  موارد  این  اما  بودند؛  متدین  و 
وجود داشت مثل هر صنف دیگری 
اصلی  مسئله  دارد  موارد  این  از  که 
این است که باید با قانون گذاری و 
افراد  این  بر ورود  سخت گیری راه 
را  مجلس  در  ادامه حضور آن ها  یا 
بست. ابطحی در ادامه با اشاره وجود 
نمایندگان  ادوار  در  اعتیاد  موارد 
که  تریاک  مصرف  گفت:  مجلس 
ادوار  در  نمایندگان  بین  در  فراوان 
نمایندگان  برخی  داشتیم،  مجلس 
این  و  بودند  افیونی  مواد  گرفتار 
مورد هم که تزریقی بود؛ اما علاوه 
بر این موارد، متأسفانه قماربازی و 
در  نیز  عمومی  عفت  موارد خلاف 

بین نمایندگان دیده می شد.
که  این  از  تأسف  ابراز  با  وی 
بین  در  جنسی  فساد  و  »قماربازی 
نیز گفت:  دیده می شد«  نمایندگان 
موارد خلاف اخلاق و عفت عمومی 
اما  می داد؛  رخ  نمایندگان  بین  در 
به  نمایندگی شان  دوره  تا  می ماندند 
پایان برسد و عموماً برای ادوار بعد 
ردصلاحیت می شدند، ولی در دوره 
خیلی ها آبروداری می کردند و البته 
نمی شد  هم  کاری  فعلی  قوانین  با 

کرد.

نماینده ادوار مجلس:

از هر دری کلامی

یکیازشاگردانآیتاللهمصباحیزدی:

ابوترابی در نطق میان دستور:

ورود  بر  مبنی  هواشناسی  سازمان  اعلام  به  توجه  با  گفت:  منطقه  شهردار 
سامانه بارشی به استان و همچنین اعلام بارندگی در شیراز نیروهای خدمات 

شهری منطقه در آماده باش کامل هستند.
یک  منطقه  شهرداری  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شیراز، رستم زاده با اعلام این خبر گفت: با هدف کنترل و پیشگیری از 
هرگونه حادثه احتمالی و رفع آبگرفتگی مسیل ها، کانال ها و چاه ها سطح 
منطقه یک عملیات لایروبی و  بارشی فصلی در حوزه  منطقه در روزهای 

شده  انجام  برنامه،  طبق  مستمر  به صورت  و  اولویت  ترتیب  به  پاکسازی 
است.

شهردار منطقه یک اضافه کرد: با برنامه ریزی صورت گرفته همه نیروهای 
خدمات شهری منطقه در سه شیفت کاری در پست های از پیش تعیین شده 

حضور و تعدادی از اکیپ ها در سطح منطقه گشت زنی خواهند داشت.
وی افزود: در صورت بارش باران شدید منطقه یک آمادگی کامل دارد و 

تمام ماشین آلات و نیروها جهت رفع آبگرفتگی آماده هستند.

شهردار منطقه یک خبر داد؛

از تشکیل سامانه مبادله بنزین تا واریز سهمیه به حساب بانکی
طالبان پخش سریال های خارجی 

را ممنوع کرد

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس:

بهره برداری از 42 واحد صنعتی 
در شهرک های صنعتی از ابتدای امسال

 احیای 115 واحد راکد


